

Title (en)
Extractor hood

Title (de)
Dunstabzugshaube

Title (fr)
Hotte aspirante

Publication
EP 1901008 A2 20080319 (DE)

Application
EP 07115386 A 20070831

Priority
DE 102006041582 A 20060905

Abstract (en)

The hood (10) has an expelled moisture shield (11) with a horizontally extending central unit (12), where the shield has a wing (13) provided at an external side of the central unit. An illuminant is provided in the wing, which is pivotably and movably connected with the central unit, and a locking unit locks the wing in a position. The central unit is movable upward and/or downward around a horizontal position around different angles in the range of - 60 degree to 60 degree, and a blower channel is provided in the wing.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft Dunstabzugshauben (10) mit einem Wrasenschirm (11), der ein sich im Wesentlichen horizontal erstreckendes Mittelelement (12) und an zumindest einer der beiden gegenüberliegenden äußeren Seiten (121, 122) des Mittelelementes (12) einen Flügel (13) aufweist, wobei in wenigstens einem Flügel (13) wenigstens ein Leuchtmittel (19) vorgesehen ist. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass wenigstens ein mit einem Leuchtmittel (19) versehener Flügel (13) mit dem Mittelelement (12) beweglich verbunden ist.

IPC 8 full level
F24C 15/20 (2006.01)

CPC (source: EP)
F24C 15/2064 (2013.01); **F24C 15/2092** (2013.01)

Cited by
CN110966638A; EP3059506A1; EP2093500A1; DE102016111824A1; EP2278229A3; CN102939503A; EP2330355A1; ITTO20090942A1; WO2011141574A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1901008 A2 20080319; DE 102006041582 A1 20080306

DOCDB simple family (application)

EP 07115386 A 20070831; DE 102006041582 A 20060905